
Title (en)
Drain for floors or roofs.

Title (de)
Ablaufarmatur für Fussböden oder Dächer.

Title (fr)
Ecoulement pour des sols ou des toits.

Publication
EP 0457012 A1 19911121 (DE)

Application
EP 91105276 A 19910403

Priority
DE 4015393 A 19900514

Abstract (en)
The pot (20) of plastic, which is known per se and receives the water, is inserted into a steel pot (30) cast in the concrete. The drainpipe (34) made
of plastic is connected to a connection piece (33) of the steel pot. This prevents flames advancing from the pipe (34) to the plastic pot in the event of
a fire. In addition, there is the possibility of adjusting the plastic pot in the steel pot in terms of height for the purpose of adaptation to the surface. In
addition, the transmission of footstep sound from the floor to the concrete is prevented. <IMAGE>

Abstract (de)
Der an sich bekannte Topf (20) aus Kunststoff, der das Wasser aufnimmt, ist in einen Stahltopf (30) eingesetzt, der im Beton eingegossen ist. Die
aus Kunststoff bestehende Ablauf-Rohrleitung (34) ist an einen Stutzen (33) des Stahltopfes angeschlossen. Dadurch wird verhindert, daß bei Brand
Flammen von der Rohrleitung (34) an den Kunststofftopf vordringen. Außerdem besteht die Möglichkeit den Kunststofftopf im Stahltopf der Höhe
nach einzustellen zwecks Anpassung an die Oberfläche. Außerdem wird die Übertragung von Trittschall vom Fußboden auf den Beton verhindert.
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